
 

Referat 
  

Årsmøde 2017 
Ju-Jitsu Danmark 

 Møde den kl. Sted 

 10. juni 2017 14:00 Idrættens Hus - Brøndby 
 Dato Ref. sign. 
 11. juni 2017 HJ 

 
Møderesultat   

1 Kontrol Af repræsentanter: 

 

Fornavn Efternavn Klub 

Jens Erik Rasmussen Allerød  

Bo Jin Pedersen Bramming Ju-Jutsu Klub 

Karina Sørensen Dansk Judo og Ju-Jitsu Union 

Susanne Hasselgren Dansk Judo og Ju-Jitsu Union 

Steffen Ravn Mortensen Fredericia Judo og Ju-Jutsu Klub 

Kent Hielscher Frederiksberg Ju-Jutsu Klub 

Marianne Gantriis Poulsen Gentofte Budoklub 

Jan Haste Greve Ju-Jutsu 

Henrik Sandberg Greve Ju-Jutsu 

Emil Engel Greve Ju-Jutsu 

Bjørn Walby Greve Ju-Jutsu 

Rasmus Weihrauch Greve Ju-Jutsu 

Morten Wiberg Herning Judo og Jiu-Jitsu Klub 

Jacob  Willard Hillerød Ju-Jutsu klub 

Carsten Zilmer Holbæk Holbæk Budo Skole 

Sten Jensen Holbæk Budo Skole 

Simon Bank Jiu-Jitsu Klubben Ki 

Henrik Jensen Ju-jitsu Danmarks bestyrelse 

Kenneth Benfeldt Ju-jitsu Danmarks bestyrelse 

Christina Holbæk Ju-jitsu Danmarks bestyrelse 

Lisbeth Damgård Hansen Ju-jitsu Danmarks bestyrelse 

Jacob Halldorsson Ju-jitsu Danmarks informationsudvalg 

Nadia Misimi Ju-jitsu Danmarks informationsudvalg 

Birgitte Dalsgaard Ju-jitsu Danmarks informationsudvalg 

Palle Hansen Ju-Jitsu Danmarks stilartsudvalg - ju-jutsu 

John Dalsgaard Ju-Jitsu Danmarks stilartsudvalg - ju-jutsu 

Tonny  Tang Ju-Jitsu Danmarks aktivitetsudvalg  

Claus Tobiasen Ribe Ju-Jutsuklub 

Camilla Prien Ribe Ju-Jutsuklub 

Tage Højland Tomoe, Kolding 

Michael Sørensen Trekroner Ju-Jutsu 
 

Bemærkninger: 

Årets frivillige: Nadia Misimi. 

Årets klub: Greve Ju-Jutsu Klub 

Nyt æresmedlem: Adri Fluit  

 

 

  



 Mødedato Sidenummer 

Ju-Jitsu Danmark 10. juni 2017 2 af 3 
Emne Version 

Ju-Jitsu Danmarks Årsmøde 2017 1.0 
 

 

2 Valg af dirigent   

John Dalsgaard blev valgt. 

 

  

3 Valg af referent   

Henrik Jensen blev valgt. 
 

  

4 Godkendelse af formandens beretning   

 

Formanden gennemgik konklus ionen og status på DIF strategi-arbejde og om det 

ressourcetunge arbejde som bestyrelsen har været involveret i. 

Det blev fra årsmødet opfordret til at flere klubber skal licensere deres 

medlemmer. 

 

Formanden takkede Frank Fürst, der udtræder af JJIF udvalget, for hans store 

indsats for sporten. 

 

Informationsudvalget præsenterede deres strategi herunder hvordan udvalget 

har valgt at arbejde og prioriterer deres arbejdsopgaver. Udvalget havde et 

meget udbytterigt indlæg omkring brugen af Facebook. 

Informationsudvalget opfordrede til at klubberne henvendte sig udvalget for råd 

og vejledning omkring brugen af sociale medier. Der kom forslag om at udvalget 

afholdet et regionalt møde (øst/vest) omkring emnet.  

 

Formandens beretning blev vedtaget. 

 

  

5 Godkendelse af regnskab   

 

Camila Prien efterlyste takster til dommerafregning i forbindelse med kørsel i 

udlandet. 

Claus Tobiasen ønskede at få belyst budgettet for JJIF og dette blev taget til 

efteretning for det kommende budgetarbejde. 

Kritisk revisor (Tage Højland) roste kvaliteten af bilagene i regnskabet. 

 

Regnskabet blev godkendt. 

 

  

6 Indkomne forslag   

Ingen forslag indsendt. 

 

  

7 Valg af tillidsposter   

7.1 Økonomiansvarlig – Christina Holbæk – Valgt 

7.2 Sekretær – Henrik Jensen – Genvalgt 

7.3 Aktivitetsudvalg udvalgsmedlem – Marianne Poulsen - Genvalgt 

7.4 Aktivitetsudvalg udvalgsmedlem – Tonny Tang – Genvalgt 

7.5 JJIF Udvalget formand – Claus Tobiasen - Valgt 

7.6 JJIF Udvalget udvalgsmedlem Elite ansvarlig - Claus Tobiasen - Valgt 

7.7 JJIF Udvalget udvalgsmedlem Dommere - Henrik Sandberg - Valgt 

7.8 JJIF Udvalget udvalgsmedlem Internationale forhold – Bestyrelsen vil gerne 

kigge på en anden struktur i udvalget til denne post. (Claus Tobiasen 

varettager posten indtil strukturændring) 

7.9 Informationsudvalg Udvalgsmedlem – Birgitte Dalsgaard – Genvalgt 

7.10 Informationsudvalg Udvalgsmedlem - Jacob Haldorsson - Genvalgt 

7.11 Klubpleje- Bjørn Walby - Genvalgt 

7.12 Kalender ansvarlig - Susanne Hasselgren - Genvalgt 
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8 Eventuelt   

 

Jens Erik Rasmussen berettede om at aktivitetskalenderen der er ved at være 

færdigudviklet. 

 

Marianne Poulsen efterlyste referaterne på hjemesiden – bestyrelsen kunne 

oplyse at de ligger på hjemmesiden. 

 

Marianne Poulsen ønskede afklaring omkring samarbejdet med Folkekirkens 

skoletjeneste. – Karina Sørenen forklarede omkring konceptet. 

 

Henrik Sandberg fortalte omkring jubilæet i JJEU og andre internationale forhold.  

 

Jacob Willard – Hillerød har haft udfordringer med Brasiliansk JJ der har 

overtaget træningstider.  

 

Årsmødet var enige om at det ikke er nødvendigt at udsende Årsmøde materialet 

i papirformat. 

 

Karina Sørenen fortalte om de aktiviteter og tiltag hun har arbejdet med på 

vegne af DJU og herunder Ju-Jitsu sektionen. 

 

 

Dirigenten takkede for god ro og orden.  

 

  

 


